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 مســـابقات لیـــگ برتـــر فوتبـــال روز جمعـــه 
ایســـتگاه بیست وهشـــتم خود را پشـــت ســـر 
گذاشـــت. ایـــن درحالـــی اســـت کـــه رقابت 
جذاب اســـتقلال و پرســـپولیس در دو هفته 
باقیمانده لیگ، برای کســـب عنوان قهرمانی 
بیست وســـومین دوره مســـابقات کمـــاکان 

ادامـــه دارد. 
ل  ســـتقلا ا بـــل  مقا لیس  پرســـپو مبـــک  کا
بـــل  مقا ل  ســـتقلا ا تســـاوی  و  ن  خوزســـتا
نســـاجی مازنـــدران در این هفته باعث شـــد 
تـــا اســـتقلال کـــه پیـــش از این صدرنشـــین 
لیـــگ بـــود، جـــای خـــود را بـــه پرســـپولیس 
بدهد. وینفرد شـــفر، ســـرمربی آلمانی اسبق 
اســـتقلال که بـــا آبی هـــا بـــه قهرمانـــی جام 
حذفی ۹۷–۱۳۹۶ رســـید، در خصوص 2 بازی 
باقیمانـــده اســـتقلال بـــا تیم هـــای گل گهر و 
پیکان، فوتبال ایران و شـــرایط حساس لیگ 
برتر با »ایران ورزشـــی« به گفت و گو نشســـت 
که متن ایـــن گفت و گو را با هـــم می خوانیم.

آقایشفر!فوتبالایرانرادنبالمیکنید؟
اخبـــار فوتبال ایران را رصـــد می کنم و ویدیوی 
برخی از بازی ها به خصوص بازی اســـتقلال را 

می کنم. تماشا 
پسمیدانیدکهلیگبرترروزهایحساسی

راپشتسرمیگذارد.
مـــی خواســـتم صبر کنـــم تـــا در پایـــان فصل 
درباره اســـتقلال صحبت کنـــم، اما حس بدی 
دارم و همین حس بد باعث شـــد تا در فاصله 

دو هفته بـــه پایان لیگ با شـــما صحبت کنم. 
مطمئن نیســـتم که رؤیای هواداران استقلال 

بـــرای قهرمانی در لیگ برتر برآورده شـــود.
بهچهدلیلحسخوبیبرایقهرمانی

استقلالندارید؟
بـــا نگاهـــی به ایـــن ســـال ها، احســـاس کردم 
اســـتقلال در مکان خطرناکی قـــرار دارد، زیرا 
آنها به انـــدازه کافی تهاجمی بـــازی نمی کنند. 
امـــا ایـــن مشـــکل بـــرای بســـیاری از تیم های 

ایرانی اســـت.
 تعـــداد گل هـــای زده شـــده در یک فصـــل را با 
لیگ هـــای خـــوب دیگـــر مقایســـه کنیـــد، در 
لیگ هـــای دیگـــر شـــاهد گل هـــای بیشـــتری 
هســـتیم و این یکی از تفاوت هـــای لیگ ایران 

با کشـــورهای اروپایی اســـت.
استقلالازابتدایفصلبامشکلات

مدیریتیروبهروبود،ازاینموضوعخبر
دارید؟

مـــی دانـــم کـــه نکونـــام دوران بســـیار بســـیار 
ســـختی را ســـپری کرد. با مشـــکلات مدیریتی 
که او بـــا آن دســـت و پنجه نرم می کنـــد، باید 
بگویم که شـــگفت انگیز اســـت کـــه او توانایی 
حفـــظ تیم را در مســـیر درســـت داشـــت. من 
بسیار خوشـــحالم که او اکنون می تواند بدون 

حواس پرتـــی و خرابـــکاری کار کند.
اماهنوزاستقلالشانسخوبیبرایرسیدن

بهقهرمانیدارد؟
درســـت اســـت، هنـــوز مســـابقاتی در پیـــش 
داریـــم. ممکـــن اســـت در ایـــن بازی شـــاهد 
اتفاقات عجیبی باشـــیم و سرنوشت قهرمانی 
تغییر کند. من برای اســـتقلال در مســـابقات 
بعدی آرزوی موفقیـــت دارم اما از نظر من باید 

همـــه چیز تغییـــر کند.
چهچیزیبایدتغییرکند؟

زمانـــی که مـــن در اســـتقلال بـــودم از همان 
ابتـــدا ســـعی کـــردم شـــرایط را تغییـــر دهـــم، 

مطمئن نیستم که رؤیای هواداران استقلال برآورده شود

شفر: سبک بازی باشگاه های ایران مشکل جدی دارد

مـــا فوتبـــال مـــدرن و تهاجمی بـــه نمایش 
گذاشـــتیم و البته تا حدود زیـــادی در ارائه 
این ســـبک فوتبال موفق بودیـــم و همین 
موضـــوع باعـــث قهرمانی مـــان در جـــام 
حذفـــی شـــد. نظـــم در دفـــاع، شـــجاعت 
و خلاقیـــت در حملـــه بـــا تعویض ســـریع 
از جملـــه کارهایـــی بـــود که مـــن در زمان 

حضـــورم در اســـتقلال انجـــام دادم.
یعنیازنظرشمااینتیمدفاعیبازی

میکندواینمشکلتنهامختص
استقلالاست؟

بلـــه این گونه اســـت و تعـــداد گل های این 
تیـــم در فصل جاری به هیچ وجه مناســـب 
نیســـت و ایـــن موضوع نشـــان می دهد که 

استقلال بیشـــتر به فکر گل نخوردن است 
تـــا گل زدن. در کل فوتبال ایران در ســـبک 
بـــازی مشـــکل جـــدی دارد. بـــه طـــور کلی 
فوتبال ایـــران هنوز درگیر فوتبـــال منفعل 
و دفاعـــی اســـت که در 20 ســـال گذشـــته 
اجرا شـــده.این تعداد گل بـــرای لیگ ایران 

به هیـــچ وجه خوب نیســـت.
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 وزیر ورزش در دومین جلسه 
ستاد ملی سند آمایش

دومین نشســـت ســـتاد ملی ســـند آمایش سرزمینی 
ورزش کشـــور دیروز با حضور کیومرث هاشـــمی وزیر 

ورزش و جوانـــان در وزارتخانه برگزار شـــد.
 در این نشســـت برنا فیروزی معاون توســـعه مدیریت 
و منابـــع، مریـــم کاظمی پـــور معـــاون توســـعه ورزش 
بانـــوان، پســـندیده مدیـــرکل حـــوزه وزارتـــی، کارگری 
رئیـــس کمیته ملـــی پارالمپیک و دیگر اعضای ســـتاد 
آمایش ســـرزمینی ورزش کشـــور حضور داشـــتند. در 
ایـــن جلســـه اقدامات صورتجلســـه اول این نشســـت 

مورد بررســـی قـــرار گرفت.

 ورود AFC به پرونده 
فساد فوتبال ایران

کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا به تازگـــی نامـــه ای بـــه 
فدراســـیون ایران ارســـال کـــرده اســـت. AFC در این 
نامه با نام بـــردن از دو فرد متهم در پرونده فســـاد در 
فوتبال، یعنی ســـهیل مهـــدی رئیس پیشـــین کمیته 
مســـابقات ســـازمان لیگ و خداداد افشـــاریان رئیس 
ســـابق کمیتـــه داوران فدراســـیون فوتبـــال، خواهان 
توضیح دراین  باره شـــده اســـت. کنفدراسیون فوتبال 
آســـیا از فدراســـیون ایـــران درخواســـت کرده اســـت 
ماجـــرای رخ  داده و اقدامـــات صـــورت  گرفتـــه در این  
بـــاره را تشـــریح کند. پرونده فســـاد در فوتبـــال ایران 
مربوط به باشـــگاه مس رفسنجان در سال 1400 ـ1399 
می شـــود. مـــس رفســـنجان آن زمان در لیگ دســـته 
اول حضـــور داشـــت و در همـــان ســـال به لیـــگ برتر 
صعود کرد. طبق اطلاعات منتشـــر شـــده در آن زمان 
ســـکه ها و هدایایـــی بیـــن برخی افـــراد توزیع شـــده 
اســـت و پرونده همچنان در حال رســـیدگی اســـت.

آقاپور بهترین بازیکن جوان 
فوتسال جهان شد

تارنمـــای »فوتســـال پلنـــت« که هـــر ســـاله بهترین های 
فوتســـال جهـــان را در بخش هـــای مختلـــف معرفـــی 
می کند، امســـال نیز در بخش بهتریـــن بازیکنان جوان 
جهـــان، ســـالار آقاپـــور را در بیـــن 10 نامزد برتـــر در این 
بخـــش قرار داد. حالا این تارنمای معتبر ســـالار آقاپور را 
بـــه عنوان بهترین بازیکن جـــوان انتخاب و معرفی کرد. 
ایـــن بازیکن 2۵ ســـاله در تیرماه 1402 به طور رســـمی با 
قراردادی 3 ســـاله به پالمای اســـپانیا پیوست و حالا بعد 
از یک فصل دوباره قرار اســـت در لیـــگ ایران بازی کند.

ریخت و پاش 2۶ میلیاردی 
سیرجانی ها در لیگ فوتسال

فصـــل جدید لیـــگ برتر فوتســـال ایـــران قرار اســـت 
بـــزودی آغاز شـــود و تیم هـــای لیگ برتـــری با جدیت 
بـــه دنبـــال خریدهـــای تابســـتانی هســـتند. در ایـــن 
میـــان تیم های متمـــول دســـت بازتری برای بســـتن 
تیم هـــای قدرتمندتـــر دارنـــد و با پیشـــنهادهای مالی 
بهتـــر، بازیکنـــان مطرح  را خریـــداری می کننـــد. تیم 
فوتســـال گهرزمین ســـیرجان کـــه در فصل گذشـــته 
عنوان ســـومی لیگ را به دســـت آورد، حالا می خواهد 
ســـه بمب بـــزرگ را در نقل وانتقالات فوتســـال ایران 
منفجـــر کند. آنهـــا قصد دارنـــد تا لژیونرهای شـــاغل 
در فوتســـال اســـپانیا را یکجـــا خریداری کننـــد. گفته 
می شـــود، مســـئولان گهرزمین بـــرای خرید حســـین 
طیبی، مســـلم اولادقباد و ســـالار آقاپـــور، می خواهند 
در مجموع 2۶ میلیارد هزینه کنند. طیبی و اولادقباد 
هم اکنـــون در در پالمـــا هســـتند امـــا آقاپـــور پیش از 
شـــروع پلی آف لیگ اســـپانیا قـــرارداد خـــود را با تیم 

اســـپانیایی فسخ کرد.

عبدی: در تیم من خوب ها جایی 
ندارند چون جایگاه نخبه هاست

اردوی تیـــم فوتبـــال جوانان زیر 20 ســـال کشـــورمان 
در حالـــی در شـــهر آنـــکارای ترکیه پیگیری می شـــود 
که ملی پوشـــان جوان کشـــورمان تمرینـــات منظمی 
را همـــراه بـــا بازی هـــای تدارکاتی زیـــر نظـــر کادر فنی 
پشت ســـر می گذارند. حسین عبدی، ســـرمربی تیم 
فوتبال جوانان ایران درباره شـــرایط این تیم در اردوی 
آنـــکارای ترکیه گفـــت: »یکی از بزرگتریـــن چالش ها، 
بازی های دوســـتانه خارجی اســـت که باید در جایگاه 
تیم ملـــی جوانان چنیـــن تجربه ای را بـــرای بازیکنان 
ایجـــاد کنیـــم. مـــا در بازی هـــای رســـمی می توانیـــم 
بازیکنـــان خود را محک بزنیم و آنهـــا را ارزیابی کنیم. 
در تیـــم مـــن خوب ها جایـــی ندارنـــد چـــون جایگاه 

نخبه هاســـت.«
او در پاســـخ بـــه این پرســـش که آیـــا قرار اســـت این 
تیـــم هـــم مثـــل نوجوانـــان باعـــث ســـرافرازی مردم 
فوتبالدوســـت ایـــران شـــود، افـــزود: »اینکـــه تیـــم 
نوجوانان پس از نتایجی که در جام ملت ها و ســـپس 
جـــام جهانی زیـــر 17 ســـال گرفت، دوست داشـــتنی 
شـــده اســـت نظر لطف مردم و اصحاب محترم رسانه 
اســـت. ما وظیفه خودمان را انجـــام می دهیم تا تیمی 
متحد درســـت کنیم که باعث خوشـــایند مردم شود و 

لبخنـــد را روی لب هایشـــان بیاورد.«

پرونـــده فســـاد در فوتبال، یکی از ســـوژه های 
داغ ایـــن روزهـــای فوتبـــال ایـــران اســـت که 
هـــر روز ابعـــاد تازه تـــری پیدا می کنـــد و توجه 
بســـیاری را به خود معطوف اســـت. موضوعی 
کـــه دســـتگاه قضایی نیـــز از ورود بـــه آن خبر 
داده اســـت. دکتر اصغر جهانگیر، ســـخنگوی 
دیـــروز  خبـــری  نشســـت  در  قضائیـــه  قـــوه 
دربـــاره آخریـــن وضعیـــت پرونـــده فســـاد در 
فوتبـــال گفـــت: »در خصوص فســـاد فوتبال 
در رفســـنجان باید بگویم در ســـال گذشـــته 

صنـــدوق بازنشســـتگی صنایـــع ملـــی مـــس 
شـــکایتی علیـــه مدیـــران وقت باشـــگاه مس 
رفســـنجان انجام داد و اتهاماتی متوجه افراد 
از جملـــه جعـــل و سندســـازی و خیانـــت در 
امانـــت کرده بـــود لـــذا در این پرونـــده بحث 
ح بـــود کـــه در دســـتگاه  مجرمانـــه ای مطـــر
قضایی شـــروع به رســـیدگی شـــد.« او درباره 
شـــرایط رســـیدگی بـــه ایـــن پرونـــده توضیح 
داد: »الان پرونـــده در مرحله احضار متهمان 
فوق الذکر اســـت و نســـبت به صـــدور تأمین 

مناســـب عمـــل خواهـــد شـــد و امیدواریم با 
تحقیقـــات در کمتریـــن زمـــان لازم نتایج آن 
را بـــه مـــردم اعـــلام کنیـــم.« ســـخنگوی قوه 
قضائیـــه یادآور شـــد: »در مســـائل مربوط به 
فوتبـــال دو بخش وجـــود دارد؛ در یک بخش 
پیگیـــری کننـــد و  فدراســـیون ها موظفنـــد 
دولت هـــا حـــق ورود ندارنـــد ولـــی در جایی 
کـــه جرایمـــی رخ داده می توانیـــم ورود کنیم 
و این مســـأله در همین راســـتا بوده اســـت.« 
از دو هفته پیش برای نخســـتین بار از ســـوی 

ایـــران ورزشـــی موضـــوع فســـاد در فوتبال به 
صورت جدی مطرح شـــد و بعـــد از آن زوایای 
جدیـــدی از این پرونـــده در رســـانه ها مطرح 
گردیـــد که به واســـطه ایـــن شفاف ســـازی ها 
دو عضو شـــاخص فدراســـیون فوتبال مجبور 
بـــه کناره گیـــری از مســـئولیت خود شـــدند و 
نهادهـــای نظارتـــی نیز بـــه دنبال ســـرنخ های 
دیگر این پرونده هســـتند تا ســـایر متخلفانی 
کـــه در شـــکل گیری فســـاد در فوتبـــال نقش 
داشـــته اند بـــه مراجع قضایی معرفی شـــوند.

بحـــث مبـــارزه بـــا دوپینـــگ یکی از 
موضوعاتـــی اســـت کـــه در روزهای 
پایانـــی لیگ برتر اهمیت بیشـــتری 
ایـــن  بـــا  پیـــدا می کنـــد و مبـــارزه 
موضوع یکی از اهداف اصلی ســـتاد 

ملـــی مبارزه بـــا دوپینگ اســـت.
 این ســـتاد وظیفه دارد که بعد از هر 
دیدار لیـــگ برتر از فوتبالیســـت ها 
یـــن  ا  . بگیـــرد پینـــگ  و د تســـت 
در حالـــی اســـت کـــه در روزهـــای 
اخیـــر فـــرزاد شـــارکی، قائم مقـــام 
ســـتاد ملی مبـــارزه بـــا دوپینگ در 
گفت و گـــو بـــا »ایران ورزشـــی« ادعا 
کـــرد که بـــه دلیل مشـــکلات مالی، 
تعـــداد نمونه گیـــری در لیـــگ برتر 
فوتبال کمتر شده است؛ موضوعی 
کـــه بیـــان آن می تواند خـــود باعث 
روزهـــای  در  دوپینـــگ  افزایـــش 
حســـاس لیگ برتـــر فوتبال شـــود 
تا فوتبالیســـت با آگاهی نســـبت به 
مشکلات ســـتاد مبارزه با دوپینگ، 
با خیالـــی آســـوده تر اقدام بـــه این 

کند. کار 
نوروزیـــان،  دکترغلامرضـــا  البتـــه 

رئیس فدراســـیون پزشکی ورزشی 
در گفت و گویـــی کوتـــاه بـــا »ایـــران 
ورزشـــی« ادعای قائم مقـــام خود را 
تکذیب و بیان داشـــت کـــه چنین 
موضوعـــی بـــه هیچ وجـــه صحـــت 
ندارد. اما یک منبـــع آگاه در کمیته 
کنتـــرل دوپینـــگ در فوتبال در این 
خصوص می گویـــد: »بعید می دانم 
که امســـال تعداد نمونه های تست 
دوپینـــگ در لیـــگ برتـــر فوتبال به 

200 نمونه رســـیده باشـــد.«
بـــه  اشـــاره  بـــا  گاه  آ منبـــع  یـــن  ا
حساسیت فراوان تســـت دوپینگ 
در مســـابقات مختلـــف به خصوص 
لیگ برتـــر فوتبـــال بیـــان می کند: 
»در ســـال 2012 در طـــول یک فصل 
4۵0 نمونـــه دوپینـــگ از تیم هـــای 
لیگ برتـــر گرفته شـــده کـــه در آن 
ســـال فوتبال ایـــران از نظـــر تعداد 
تســـت دوپینگ در جایگاه اول آسیا 
و پنجم جهان قرار گرفت و حالا به 
دلیل مشـــکلات مختلـــف، کمتر به 
این موضوع اهمیت داده می شـــود. 
البته بیـــان این موضوع کـــه تعداد 
نمونه گیری کمتر شـــده اســـت، به 
هیچ وجه مناســـب نیســـت چرا که 
این موضـــوع خـــود می تواند باعث 
شـــود تـــا فوتبالیســـت های حاضـــر 

در لیـــگ برتـــر با خیال آســـوده تری 
اقدام بـــه ایـــن کار کنند.«

در این بین زهره هراتیان، مســـئول 
ایفمـــارک این گونـــه در خصـــوص 
موضوع دوپینـــگ صحبت می کند: 
از  پیشـــگیری  ایفمـــارک  »وظیفـــه 
وظیفـــه  مـــا  و  ســـت  ا پینـــگ  و د
ا  ر ن  ا ر زشـــکا ور ز  ا ی  نه گیـــر نمو

نداریـــم.
 البتـــه مـــا اســـتقبال می کنیـــم که 
بتوانیـــم در این مورد به ســـتاد ملی 
مبارزه بـــا دوپینگ کمـــک کنیم.«

موضـــوع  ایـــن  بـــه  اشـــاره  بـــا  او 
ز  ا بیشـــتر  ی  نه گیـــر نمو کـــه 

هزینـــه  نیازمنـــد  فوتبالیســـت ها 
زیادی اســـت، می افزاید: »مشکلات 
مالـــی وجـــود دارد و نمی تـــوان این 

موضـــوع را کتمـــان کـــرد.
 فکـــر می کنم برای هـــر نمونه گیری 
و ارســـال آن به کشـــور قطر، حدود 
2 الـــی 3 هـــزار دلار هزینه می شـــود 
و ایـــن هزینـــه زیادی اســـت. پیش 
از ایـــن نمونه هـــا بـــه کشـــور آلمان 
ایـــن  امـــا حـــالا  ارســـال می شـــد 
بـــه قطـــر  بـــرای تســـت  نمونه هـــا 
ارســـال می شـــود کـــه البتـــه از نظر 
مالـــی چنـــدان تأثیـــری در کاهش 

هزینه هـــا نـــدارد.«

مســـئولان فدراســـیون فوتبال در ســـال جاری 
برای سروســـامان دادن به مبالغ پرداخت شده 
به فوتبالیســـت ها و کنتـــرل هزینه های بیهوده 
تیم هـــای لیـــگ برتـــری، قانون ســـقف بودجه 
در نظـــر گرفتند؛ قانونـــی که به نظر می رســـید 
کـــه در فصل جـــاری اجرا شـــده امـــا در نهایت 
بدون رعایت برخی نکات از ســـوی باشگاه های 
مطرح لیگ برتری، با شکســـت مواجه شـــد. با 

این وجود مســـئولان فدراســـیون فوتبال تأکید 
داشـــتند کـــه در فصـــل 1404-1403 هـــم قانون 
ســـقف بودجـــه بـــرای تیم هـــای لیـــگ برتری 
در نظـــر گرفتـــه شـــود که ســـقف آن هـــم 32۵ 
میلیـــارد تومـــان اعلام شـــد. بر همین اســـاس 
کارگروه نظارت بر ســـقف بودجـــه برای تصویب 
ایـــن طرح، پرونده ســـقف بودجـــه را در اختیار 
هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبال قـــرار داد که 

البتـــه تاکنـــون این طرح بـــه تصویـــب اعضای 
هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبال نرسیده و به 
نظـــر می رســـد ایـــن پرونده بـــا وجـــود اتفاقات 
بسیاری که اخیراً در فدراسیون فوتبال رخ داده 
سرنوشـــت مبهمی داشـــته باشـــد. فدراسیون 
فوتبـــال درحال حاضـــر به دلیل مطرح شـــدن 
بحـــث فســـاد در فوتبـــال و ابعاد گســـترده این 
پرونده، دل نگرانی ها و دلمشـــغولی های زیادی 

دارد چـــرا که ایـــن پرونده به ای اف ســـی اطلاع 
داده شـــده و در پـــی آن کنفدراســـیون فوتبال 
آســـیا در نامه ای با نام بـــردن از دو فرد متهم در 
پرونـــده فســـاد در فوتبال یعنی ســـهیل مهدی 
رئیس پیشین کمیته مســـابقات سازمان لیگ 
و خداداد افشـــاریان رئیس سابق کمیته داوران 
فدراســـیون فوتبال، خواهان توضیح دراین باره 

است. شده 

سخنگوی قوه قضائیه خبر داد 

متهمان پرونده فساد فوتبال احضار شدند

هراتیان: مشکل مالی در کنترل دوپینگ را نمی توان کتمان کرد

سرنوشت نامعلوم تست های دوپینگ لیگ برتر

دلمشغولی های فدراسیون فوتبال

سرنوشت مبهم سقف بودجه

سوژه

دوپینگ در لیگ یک را جدی بگیرید
 

ایـــران ورزشـــی روز گذشـــته در گزارشـــی 
اختصاصـــی بـــه ســـراغ فـــرزاد شـــارکی، 
قائم مقـــام ســـتاد ملی مبارزه بـــا دوپینگ 
رفـــت تـــا علـــت کـــم شـــدن تســـت های 
دوپینگ در رشـــته های مختلف ورزشـــی 
را جویا شـــود. این مقام آگاه در بخشـــی از 
صحبت های خـــود هزینه های بالا را علت 
کاهش نمونه گیری  هـــای دوپینگ معرفی 
کـــرد. ایـــن صحبت های شـــارکی واکنش 
چهره هـــای مختلف ورزشـــی را بـــه همراه 
داشت. مهدی حسینی نســـب، سرمربی 
تیـــم فوتبـــال ســـایپا در واکنـــش بـــه این 
مصاحبه شـــارکی به ایران ورزشـــی گفت: 
»متأســـفانه از گذشـــته به صورت معمول 
نظـــارت در لیگ یک بـــه دلیل اینکه کمتر 
مـــورد توجه رســـانه ها اســـت و دیدار های 
کمتری از آن پخش زنده می شـــود، کمتر 
بـــوده و حالا با ایـــن صحبت ها، عملاً یک 
چراغ ســـبز به برخی افراد ســـودجو نشان 
داده شـــده تا به ســـمت دوپینگ بروند.« 
مربـــی ســـایپا می افزایـــد: »در لیـــگ یک 
فقـــط در بازی های حســـاس کمی نظارت 
بیشـــتر می شـــود و در طول دوران حضور 
مـــن به عنـــوان ســـرمربی ســـایپا فقط در 

دیدار مقابـــل خیبر بود کـــه از دو بازیکن 
ما تســـت دوپینگ گرفته شـــد.«

همچنیـــن یک فـــرد آگاه به ایران ورزشـــی 
در خصوص شـــرایط این فصـــل لیگ یک 
و احتمـــال دوپینـــگ بازیکنـــان، توضیح 
داد: »متأســـفانه از گذشـــته تاکنـــون در 
لیگ یـــک شـــاهد پدیده هـــای اینچنینی 
بودیم، دو فصل پیش نظارت بیشتری در 
بازی ها از ســـوی افســـران کمیته دوپینگ 
صورت می گرفت اما امســـال این موضوع 
بســـیار کمتر بوده اســـت.« این فـــرد آگاه 
ادامـــه می دهد: »امســـال فقـــط از تعداد 
محـــدودی از تیم هـــا آن هـــم بـــه صورت 
موردی تســـت دوپینـــگ گرفته می شـــود 
و همیـــن موضـــوع باعـــث شـــده تـــا بین 
افـــراد حاضـــر در لیگ یـــک شـــایعاتی در 
خصـــوص دوپینـــگ بازیکنـــان برخـــی از 
تیم های مدعی شـــکل بگیـــرد. همچنین 
در گذشته هم شـــاهد آن بودیم که برخی 
از مربیان تیم هـــا، بازیکنان خود را مجبور 
بـــه دوپینـــگ می کردنـــد و بـــه بازیکنـــان 
شـــرط حضور آنها در ترکیب را اســـتفاده 
از ایـــن مـــواد نیـــروزا اعـــلام می کردند.« 
اگر این ادعا درســـت باشـــد، هرج و مرج 
عجیبـــی در لیـــگ یـــک اتفاق افتـــاده که 
کســـی به آن توجـــه نمی کند. حـــال باید 
منتظـــر واکنش مقامات مســـئول در این 

خصوص باشـــیم.

محمدرضا رحیم پور
خبرنگار


